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No. 208/2023 Market Data Dissemination Agreement/Non-Display 
Information Usage Agreement - Action required regarding sourcing of 
Xetra® ETF and ETP Information and new structure of Qontigo® Indices 
product line as of 1 July 2023 / Extended market depth for BSE India 
Information Products as of 2 May 2023 
 
28 April 2023 
 
Dear Sir or Madam, dear Customers, 
 
We would like to draw your attention to the following changes: 
 
Action required regarding sourcing of Xetra® ETF and ETP Information and new structure of Qontigo® 
Indices product line 
 
With regard to the imminent change of the Qontigo® Indices product structure, please be reminded that activity 
from your part might be required. The changes will affect - among others - the sourcing of Xetra® ETF and ETP 
Information, whereby the provision of the Information via the DAX® indices Information Product will be 
discontinued with effect from 1 July 2023 (please see circulars dated 26 September and 14 December 2022). 
 
In order to avoid any interruptions of the data receipt, please revisit the slide deck attached, update your orders in 
MD+S interactive if necessary and do not hesitate to contact us for any questions. In case you have already 
changed your subscriptions and orders respectively or if you are not using DAX® Indices or Xetra® ETF and ETP 
Information this reminder does not affect you. 
 
Please note that the licences for Onward Dissemination, Non-Display Data Usage and Data Fees of Xetra® ETFs 
and ETPs Information are included in the Information Product Xetra® Ultra, but not in Xetra® Core (and hence 
would need to be ordered additionally). 
 
As a reminder, the new structure of the product line Qontigo® Indices will take effect on 1 July 2023. 
In due course, 

• The standard and benchmark indices of STOXX® and DAX® as well as Volatility Indices will continue to 
be offered in the respective Information Products. 

• New Information Products will be made available consisting of Fixed Income indices, ESG/thematic 
indices, Qontigo® iNAVs and Customized Indices provided by Qontigo®. 

• A new Information Product consisting of Xetra® ETFs and ETPs Information will be made available in 
the product line Deutsche Börse Group Spot Markets. 

•  
If CFD Data Usage is conducted, a new licence for Xetra® ETFs and ETPs has to be ordered via MD+S 
interactive. 
 
 
Extended market depth for BSE India Information Products 
 
On 2 May 2023 BSE India starts to launch enhanced BSE India Information Products including order book depth 
up to 20. All BSE India Information Products with extended order book depth are licensable via Deutsche Börse 
AG and can be ordered in MD+S interactive. 
 
The updated Price Lists to the Market Data Dissemination Agreement Version 12_3 and to the Non-Display 
Agreement Version 7_3 are available for view, printout and download at www.mds.deutsche-boerse.com/mds-
en/real-time-data/agreements. 
 
If you have any questions, please contact the Data Services team at +49-(0) 69-2 11-1 34 40 or via e-mail 
at data.services@deutsche-boerse.com. 
 
Sincerely,  
 
ppa. Dr. Alireza Dorfard 
Executive Director Market Data + Services 
 
ppa. Karen Lenz 
Director Data Services 
 

https://www.mds.deutsche-boerse.com/mds-en/real-time-data/agreements
https://www.mds.deutsche-boerse.com/mds-en/real-time-data/agreements
https://contracts.deutsche-boerse.com/
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DEUTSCHE VERSION 
 
Sehr geehrte Damen und Herren, 
sehr geehrte Kund*innen, 
 
Bitte beachten Sie die folgenden Änderungen: 
 
Anpassungen notwendig für den Bezug von Xetra® ETF and ETP Informationen und neue Struktur der 
Qontigo® Indizes Produktlinie 
 
In Bezug auf die bevorstehenden Änderungen der Qontigo® Indizes Produktlinie besteht gegebenenfalls 
Handlungsbedarf Ihrerseits. Die Änderungen betreffen - unter anderem - den Bezug von Xetra® ETF und ETP 
Informationen, da diese Daten ab dem 1. Juli 2023 nicht mehr über das Informationsprodukt DAX® Indizes zur 
Verfügung stehen (siehe dazu auch die Rundschreiben vom 26. September und 14. Dezember 2022). 
 
Um Unterbrechungen der Datenlieferung zu vermeiden, prüfen Sie bitte anhand der beigefügten Präsentation 
potenzielle Auswirkungen und aktualisieren Sie gegebenenfalls Ihre Bestellung in MD+S interactive. Bitte 
kontaktieren Sie uns, wenn Sie hierzu Fragen haben. Falls Sie bereits die entsprechenden Änderungen Ihrer 
Subscriptions oder Orders vorgenommen haben oder falls Sie keine DAX® Indizes oder Xetra® ETF und ETP 
Informationen nutzen, betrachten Sie diese Information bitte als gegenstandslos. 
 
Die Lizenzen für Weiterverteilung uns Non-Display-Datennutzung für Xetra® ETFs und ETPs Informationen sind 
im Informationsprodukt Xetra® Ultra inkludiert, nicht jedoch in Xetra® Core (und müssen zusätzlich geordert 
werden). 
 
Die neue Struktur der Produktlinie Qontigo® Indices tritt zum 1. Juli 2023 in Kraft. 
 
Wie bereits kommuniziert beinhaltet dies: 

• Die Standard- und Benchmark Indizes der STOXX® und DAX® wie auch Volatility Indizes sind weiterhin 
über die bestehenden Informationsprodukte erhältlich. 

• Ab diesem Zeitpunkt werden zudem neue von Qontigo® bereit gestellte Informationsprodukte verfügbar 
sein, die Fixed Income Indizes, ESG/Thematische Indices, Qontigo® iNAVs und Customized Indizes 
enthalten. 

• Ein weiteres neues Informationsprodukt, das Xetra® ETFs and ETPs Informationen beinhaltet, wird im 
Rahmen der Produktlinie Gruppe Deutsche Börse Kassamärkte angeboten. 

Im Falle einer CFD Datennutzung ist der Abschluss einer neuen Lizenz für Xetra® ETFs und ETPs über MD+S 
interactive erforderlich. 
 

 
Erweiterte Markttiefe für BSE India Informationsprodukte 
 
Ab dem 2. Mai 2023 startet die BSE India mit der Einführung von Informationsprodukten mit erweiterter 
Orderbuchtiefe bis zu 20. Alle BSE India Informationsprodukte mit vergrößerter Oderbuchtiefe sind über die 
Deutsche Börse AG lizensierbar und können über MD+S interactive bestellt werden. 
 
Die aktualisierten Preislisten zum Kursvermarktungsvertrag Version 12_3 und zum Non-Display Vertrag Version 
7_3 stehen unter https://www.mds.deutsche-boerse.com/mds-de/marktdaten-in-echtzeit/vertragsdokumente zur 
Einsicht, zum Ausdrucken und Herunterladen zur Verfügung. 
 
Bei Fragen steht Ihnen das Data Services-Team gerne per E-Mail an data.services@deutsche-boerse.com oder 
unter der Telefonnummer +49-(0) 69-2 11-1 34 40 zur Verfügung. 
 
Mit freundlichen Grüßen 
 
ppa. Dr. Alireza Dorfard 
Executive Director Market Data + Services 
 
ppa. Karen Lenz 
Director Data Services 

 

https://www.mds.deutsche-boerse.com/mds-de/marktdaten-in-echtzeit/vertragsdokumente
https://contracts.deutsche-boerse.com/

